
Vragen Dhr. Janszen (CDA) vooraf commissie Sociaal 
Domein, Agendapunt 7: Renovatie theaterzaal De 
Eendracht  
 
- In een eerdere commissievergadering heeft de directeur/ bestuurder Stichting De Eendracht 
aangegeven dat vervanging van de tribune niet noodzakelijk is, alleen vervanging van de stoelen. Nu 
is alsnog de tribune opgenomen in het voorstel. Vanwaar deze keuze? En kan het uitschuifbare deel 
tot 2031 wachten met vervanging? 
 
- Waarom is besloten om als gemeente ook te investeren in audio- en lichtapparatuur?  
 
- Aangezien het geen veiligheidgerelateerde investeringen zijn: is overwogen om het Kunstlokaal een 
keuze voor te leggen om ofwel te sparen voor de benodigde investeringen waarvoor zij zelf aan de lat 
staan, ofwel een lening af te sluiten indien zij het verstandig achten deze investeringen nu al te doen?  
 
- Welke bijdrage levert het Kunstlokaal zelf aan de vele vernieuwingen die binnen hun 
verantwoordelijkheid vallen en bijdragen aan de bedrijfsvoering van een cultuurhuis?  
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